
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 8. marts 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Spørgsmål 277

Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge de syv udvalgte folkeskoler i Københavns

Kommune er gået glip af som følge af deres nej til regeringens skolepulje, såfremt de alle

formåede at løfte deres elever nok til at få del i skolepuljens midler? Beløbene bedes op-

gjort pr. skole og akkumuleret for alle skoler i Københavns Kommune.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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